
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 26 

 
Днес, 21.04.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта  към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-н Симеон Колев – зам.-председател в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Зам.-председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател - 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.І от Дневния ред:  

И.Димитрова  запозна комисията с доклад  вх.№СОА21-ВК66-288/18/16.04.21 г. 

относно финансиране на проекти по Програма за развитие на физическото възпитание 

и спорта за 2021 г., в изпълнение на  Решение №113, по Протокол №29 от 25.02.21 г на 

СОС. Тя сподели, че са постъпили и оцени 182 проекта на образователни институции, 

районни администрации, малки населени места, спортни клубове и неправителствени 

организации. Предложените за финансиране 129 проекта на образователни 

институции, районни администрации, спортни клубове и неправителствени 

организации са въз основа на оценка за ефективност от експертната комисия /с най- 

висок брой точки/ до изчерпване бюджета на Програмата. Предложените за 

финансиране  проекти са в размер на утвърдените средства - 420 000 /четиристотин и 

двадесет хиляди/ лева. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател - 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

И.Димитрова  запозна комисията с доклад  вх.№СОА21-ВК66-3777/19.04.21 г. 

относно финансиране на проекти по Програма за развитие на детско-юношеския спорт 

за 2021 г., в изпълнение на Решение №92, по Протокол №28 от 11.02.21 г. на СОС. Тя 

подчерта, че интереса към тази програма е много голям. Постъпили са 98 /деветдесет и 

осем/ проекта. Одобрени са 92 , от които 52 бр. индивидуални спортове и 40 бр. 

колективни спортове на стойност 897 000 лв. Ще бъде представен график за 

мониторинг с дати, местоположение на събития. 
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Н.Николов сподели, че за поредна година е оценител по тази програма и всяка година 

призовавам бюджета на програмата да се увеличи. Кандидатстващите клубове се 

увеличават, но средствата не. Той апелира към И.Димитрова за обратна връзка, какво 

се случва с финансовите средства, които те  получават и дали се изразходват както са 

по проект. Дали след като направят корекция на бюджета, за който кандидатстват 

приоритет ще бъдат възнагражденията на треньорите или материално техническото 

обезпечаване  и режийните на спортистите. 

И.Димитрова отговори, че от всички финансирани клубове ще се изиска нов 

финансов план, в които ще има до 40% за издръжка на база, до 20 % за стимулиране на 

треньорите. Тя заяви, че тази  информация ще ви бъде предоставена на комисията. 

Клубовете ще представят и информация с колко и какви проценти ще бъдат намалени 

таксите на децата участващи в спортните занимания. 

В.Калановски предложи за следващата програма догодина, когато се изготвя 

правилника за административна допустимост да се направят промени. По настоящата 

има някои изисквания, които са дискриминизационни. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател - 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 

По т.ІII от Дневния ред: РАЗНИ 

Я.Тодоранова сподели, че има бружение и недоволство от гражданите в кв.Бояна, 

относно планирани строителни дейности на терена на футболното игрище. Тя заяви, 

че е събрала информация и документи по темата, които са много обезпокоителни, а 

именно : решението на СОС от 2019 г. март, с което се възлага на администрацията да 

реализира директно договаряне с клуб за облагородяването на този терен. В доклада 

не открих аргументация какъв е обществения интерес, който се преследва. 
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С.Колев предложи на г-жа Тодоранова официално да входира до комисията 

информацията и аргументите, с които разполага, за да могат да бъдат разгледани като 

точка в комисията.  

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.45 ч. 

Протоколът е изготвен на 22.04.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

                  Зам. предс.:              П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


